
Protokół Nr II/XXXII/05 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 27 września 2005 r. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi  
do zaproponowanego porządku obrad. Po czym posiedzenie kontynuowano zgodnie  
z następującym jednogłośnie przyjętym porządkiem obrad: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2005r. 
5. Informacja na temat sytuacji na lokalnym rynku pracy. 
6. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie 

w świetle przepisów ustawy o promocji zatrudnienia. 
7. Informacja o naborze i przygotowaniu szkół do nowego roku szkolnego. 
8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Powiatem 

Tczewskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki zawodu  
w systemie kursowym – druk nr 358/05. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Szkoły 
Policealnej nr 1 dla Dorosłych w Wejherowie - druk nr 361/05. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Szkoły 
Policealnej nr 2 dla Dorosłych w Wejherowie - druk nr 362/05. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Szkoły 
Policealnej nr 3 dla Dorosłych w Wejherowie - druk nr 363/05. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Szkoły 
Policealnej dla Dorosłych w Redzie - druk nr 364/05. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Szkoły 
Policealnej dla Dorosłych w Rumi - druk nr 365/05. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do konkursu pn. „PRO-TUR” na Program Rozwoju Produktów 
Turystycznych Województwa Pomorskiego - druk nr 359/05. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do realizacji projektu pn. „Promocja transgraniczna szlaków 
kulturowych oraz rewitalizacja zabytków południowego Bałtyku” w latach  
2006 - 2007 - druk nr 360/05. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Miastem Rumia  
i Miastem Reda porozumienia na rzecz budowy układu drogowego na terenie 
miasta Redy i Rumi jako alternatywy dla drogi krajowej nr 6” - druk nr 369/05. 



17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg na terenie 
Powiatu Wejherowskiego  kategorii dróg  powiatowych - druk nr 370A/05. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia zasad sprzedaży 
najemcom lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu 
Wejherowskiego, położonych na terenie miasta Wejherowa - druk nr 367/05.. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
nieruchomości w najem - druk nr 366/05. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2005 r. - druk nr 368A/05. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości 
położonej w Wejherowie przy ul. I Brygady Pancernej WP 2 - druk nr 371/05. 

22. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
23. Interpelacje i zapytania radnych. 
24. Wnioski i oświadczenia radnych.  
25. Zamknięcie sesji.  

 
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu Nr II/XXXI/05 z Sesji 

Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia 26 sierpnia 2005 r. 
Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto 
jednogłośnie. 

 
Ad.2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że: 
1. 28.08.05 reprezentował Radę na Dożynkach Powiatowo - Gminnych w Szemudzie. 
2. 28.08.05 uczestniczył w Dożynkach Gminnych w Luzinie. 
3. 06.09.05 reprezentował Radę na uroczystości rozpoczęcia prac przy budowie drogi 

powiatowej Nr 14316 Niepoczołowice-Kamiennica Królewska łączącej Powiat 
Wejherowski z Powiatem Kartuskim.   

4. 09.09.05 brał udział w uroczystości Wmurowania Kamienia Węgielnego pod 
budowę Komisariatu Policji w Redzie przy ulicy Łąkowej. 

5. 10.09.05 był obecny na Powiatowych Zawodach Sportowo-Pożarniczych, które 
odbyły się na stadionie MOSiR w Redzie.  

6. 11.09.05 reprezentował Radę na dożynkach Gminnych w Choczewie.  
7. 14.09.05 wziął udział w uroczystości rozpoczęcia prac przy przebudowie drogi 

powiatowej nr 1318G na odcinku Łęczyce – Godętowo.  
8. 16.09.05 – wziął udział w uroczystości oddania do użytku Sali gimnastycznej  

w Szkole Podstawowej Kębłowie. 
9. 18.09.05 uczestniczył w Gminnych Dożynkach – Linia 2005  
10. 23.09.05 wziął udział w uroczystości nadania imienia Kazimierza Dzięcielskiego 

Zespołowi Placówek Oświatowo Wychowawczych w Wejherowie oraz wręczył 
rodzinie medal „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego„  

 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że w wyborach do sejmu i 

senatu zostali wybrani: p. Jerzy Budnik i p. Ryszard Kaczyński (sejm) oraz p. Dorota 
Arciszewska-Mielewczyk i p.  Edmund Wittbrodt (senat). 
 



Ad.3. 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił pan Józef 

Reszke Starosta Wejherowski (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).  
Ponadto poinformował, że: 

- otrzymaliśmy dotacje z kontraktu wojewódzkiego w wysokości 200.000,-zł na 
budowę sali sportowej w Redzie.  

- Projekt pana Mariana Nikla został przyjęty do realizacji przez Zarząd 
Województwa Pomorskiego.  

- Wniosek remontu drogi na odcinku Kamień-Kielno został wysłany do 
merytorycznej oceny.  

- Rozpoczęły się prace realizujące wniosek: Niepoczołowice-Kamienica 
Królewska, Niepoczołowice.  

- Dokończyły się prace remontowe dróg ze środków kredytu: Kamień-Kielno, 
Przebendowo-Kurów, Wyszecino-Rosochy, ul. Długa w Bolszewie oraz most 
w Redzie.  

- Marszałek Województwa Pomorskiego zwrócił się o powołanie na lata 2007-
2013 powiatowych zespołów roboczych. Na przewodniczącego zespołu 
powołał Starostę Wejherowskiego Józefa Reszke. Pozostałymi osobami 
wchodzącymi w skład powiatowych zespołów roboczych będą przedstawiciele 
gmin oraz przedstawiciele organów pozarządowych. Zespół będzie ustalał 
hierarchię zadań, czyli określał jaki projekt jest najważniejszy. Do zadań 
komisji będzie również należało ustalenie zapotrzebowania finansowego  
na terenie powiatów i województwa a następnie Marszałek będzie dzielił 
środki na poszczególne działania. 

 
Starosta Wejherowski poinformował obecnych, że odbyły się dożynki krajowe 

w Częstochowie a ich starostami byli Małgorzata i Andrzej Labuda z gminy Linia 
(Niepoczołowice). Zaznaczył, że pan Andrzej Labuda jest także Przewodniczącym 
Rady Gminy i bardzo się angażuje w pracę społeczną. Po czym Starosta wraz  
z Przewodniczącym Rady wręczyli państwu Labuda kwiaty i pamiątkowe albumy. 
Następnie Wójt Gminy Linia pan Stanisław Adamczyk podziękował państwa Labuda 
za godną reprezentację gminy, powiatu, województwa i wszystkich rolników  
na dożynkach krajowych. 

Po czym o głos poprosili przedstawiciele NSZZ ”Solidarność”, którzy 
serdecznie podziękowali powiatowi za pomoc finansową w powstaniu tablicy 
pamiątkowej z okazji 25 rocznicy NSZZ ”Solidarność”. Szczególnie podziękowali 
panu Kazimierzowi Bistroń Przewodniczącemu Rady Powiatu, panu Józefowi Reszke 
Staroście Wejherowskiemu, pani Gabrieli Lisiur Wicestaroście Wejherowskiemu, 
panu Radnemu Markowi Klas oraz panu Radnemu Grzegorzowi Gaszta. Ponadto 
wyjaśnili, że każdego roku 31 sierpnia obchodzony będzie dzień Solidarności i 
Wolności. Następnie Starosta Józef Reszke podziękował im w imieniu całego powiatu 
za pracę w przygotowywaniach 25 rocznicy powstania NSZZ ”Solidarność”.  
 
Ad.4. 

Informację o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2005r. przedstawiła 
pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu (załącznik nr 4). 



 
Ad.5-6. 

Informację na temat sytuacji na lokalnym rynku pracy i informację na temat 
funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie w świetle przepisów 
ustawy o promocji zatrudnienia. przedstawił Dyrektor P.U.P. pan Leonid Lech 
(załącznik nr 5).  
 
Ad.7. 

Informację o naborze i przygotowaniu szkół do nowego roku szkolnego 
przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski.  
(załącznik nr 6). 

 
Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia  
z Powiatem Tczewskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki 
zawodu w systemie kursowym przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta 
Wejherowski. Poinformowała obecnych, że zostanie zawarte porozumienie  
dla 66 uczniów na kursy nauki zawodu w Tczewie.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.9. 
Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu 

Szkoły Policealnej nr 2 dla Dorosłych w Wejherowie przedstawiła pani Gabriela 
Lisius Wicestarosta Wejherowski.. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu 
Szkoły Policealnej nr 3 dla Dorosłych w Wejherowie przedstawiła pani Gabriela 
Lisius Wicestarosta Wejherowski. Poinformowała obecnych, że w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 3 w Wejherowie uczniowie uczą się w kierunku technik 
ekonomista i technik informatyk.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu 
Szkoły Policealnej nr 2 dla Dorosłych w Wejherowie przedstawiła pani Gabriela 
Lisius Wicestarosta Wejherowski. Poinformowała obecnych, że w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 4 w Wejherowie uczniowie uczą się w kierunku technik 
informatyk.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu 
Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Redzie przedstawiła pani Gabriela Lisius 
Wicestarosta Wejherowski. Poinformowała obecnych, że w Zespole Szkół 



Ponadgimnazjalnych w Redzie uczniowie uczą się w kierunku technik informatyk  
i technik rachunkowości. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Statutu 
Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Rumi przedstawiła pani Gabriela Lisiur 
Wicestarosta Wejherowski. Poinformowała obecnych, że w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 w Rumi uczniowie uczeni są w liceum profilowanym  
i liceum ogólnokształcącym oraz w nowo powstałym w tym roku kierunku: opiekunka 
środowiskowa.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.14. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia 
Powiatu Wejherowskiego do konkursu pn. „PRO-TUR” na Program Rozwoju 
Produktów Turystycznych Województwa Pomorskiego przedstawiła pani Gabriela 
Lisius Wicestarosta Wejherowski. Poinformowała obecnych, że Urząd Marszałkowski 
ogłosił konkurs, do którego ma przystąpić Powiat Wejherowski. Całkowity koszt 
programu opiewa na 25.000,-zł, środki te będą przeznaczone m.in. na tablice 
informacyjne, folder i stronę internetową.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.15.  
Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 

Wejherowskiego do realizacji projektu pn. „Promocja transgraniczna szlaków 
kulturowych oraz rewitalizacja zabytków południowego Bałtyku” w latach 2006 - 
2007 przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski. Poinformowała 
obecnych, że w związku z przystąpieniem Powiatu Wejherowskiego do realizacji 
projektu zostaną wydane publikacje wielojęzyczne, mapki, tablice i inne. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Po czym Przewodniczący Rady udzielił głosu przybyłemu na sesję posłowi 

Jerzemu Budnik, który podziękował wszystkim, którzy głosowali w wyborach  
na niego. Poseł Jerzy Budnik zdeklarował się do udzielania, w miarę jego możliwości 
wsparcia i pomocy. 

 
 
Ad.16. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia  
z Miastem Rumia i Miastem Reda porozumienia na rzecz budowy układu drogowego 
na terenie miasta Redy i Rumi jako alternatywy dla drogi krajowej nr 6 przedstawił 
pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu. 

Po czym zgłosił następujące autopoprawki: do załącznika do uchwały 
stanowiącego porozumienie § 3 pkt 2d dopisuje się: przekaże nieodpłatnie powiatowi, 
w pkt 2e: przekaże nieodpłatnie powiatowi, w pkt 3d: przekaże nieodpłatnie 



powiatowi, w pkt 3e: przekaże nieodpłatnie powiatowi, w harmonogramie działań 
stanowiącego załącznik nr 2 do porozumienia w pkt 7 zamiast szacunkowy łączny 
koszt wykonania prac przygotowawczych oraz projektów budowlanych wpisujemy 
szacunkowy łączny koszt wykonania prac przygotowawczych, projektów budowlanych 
oraz budowy.  

Następnie poinformował, że po stronie południowo-zachodniej można poprawić 
linię drogową (ul. Leśna, Cegielniana, Towarowa). W Redzie będzie połączenie  
z droga nr 6, a w Rumi wyjazd na drogę nr 6. Pozwoli to ominąć korki. Koszt 
inwestycji przewiduje się na kwotę 25.000.000,-zł, która zostanie uszczegółowiona na 
podstawie kosztorysu. Inwestycja dojdzie do skutku w momencie przyznania funduszy 
unijnych. 

 Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie projektu uchwały,  
w którym 27 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: 26 osób 
opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  
 
Ad.17. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg 
na terenie Powiatu Wejherowskiego  kategorii dróg  powiatowych przedstawił pan 
Marek Panek Etatowy Członek Zarządu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.18. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia zasad 
sprzedaży najemcom lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu 
Wejherowskiego, położonych na terenie miasta Wejherowa przedstawił pan Marek 
Panek Etatowy Członek Zarządu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.19. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie nieruchomości w najem przedstawił pan Marek Panek Etatowy Członek 
Zarządu. Poinformował obecnych, ze podjęcie uchwały stwarza możliwości 
Powiatowi do oddania w najem lokalu będącego własnością Powiatu.   

Radny Marek Labuda zgłosił uwagę do uzasadnienia projektu uchwały, 
dotyczącą wymienionego imienia i nazwiska, które stanowi tajemnicę danych 
osobowych. W imieniu Zarządu  Powiatu pan Marek Panek przyjął powyższe jako 
autopoprawkę.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.20. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na 2005 r. przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 
Ad.21. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia 
nieruchomości położonej w Wejherowie przy ul. I Brygady Pancernej WP 2 
przedstawił w imieniu Zarządu Powiatu Etatowy Członek Zarządu pan Marek Panek. 
Po czym zgłosił autopoprawkę dotyczącą numeru ulicy: zamiast I Brygady Pancernej 
WP 2 powinno być I Brygady Pancernej WP 32.  

 
Następnie poinformował, że po nabyciu nieruchomości nastąpi powiększenie 

powierzchni użytkowej Powiatowego Urzędu Pracy. Po zakupie będzie trzeba 
przeprowadzić remont, na który są zabezpieczone środki w budżecie.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.22.  

Józef Reszke Starosta Wejherowski podziękował posłowi Jerzemu Budnik za 
zaangażowanie w sprawę inwestycji drogi nr 6. Po czym poprosił o poparcie projektu 
budowy Obwodnicy Północnej. Szacunkowy koszt drogi od Gdyni do Redy. Pucka na 
wyjazd na Półwysep Helski wyniesie 500.000.000,-zł. Wiadomo jest więc, że takiej 
inwestycji nie wykona ani powiat ani województwo. Przypomniał, ze Wojewoda 
obiecywał zmianę kwalifikacji drogi nr 6 na drogę krajową.  

Poseł Jerzy Budnik zgodził się z tym co powiedział Starosta. Powiedział, że nie 
ma szans na powstanie tej drogi tylko dzięki samorządom lokalnym. Jedyna szansa 
będzie wtedy, gdy przejmie to administracja rządowa. W związku z tym, że wstępna 
zgoda już zapadła zobowiązał się do pilotowania tej sprawy.   

Następnie Radni Grzegorz Gaszta, Mirosław Odyniecki i Marek Klas 
zobowiązali się do poparcia powyższej inwestycji poprzez posłów swoich partii.  

Konkludując Starosta Wejherowski powiedział, że ma nadzieję, że wszystkie 
partie będą wspierać tą sprawę.  

 
Ad. 23.  

W punkcie Interpelacje i zapytania radnych głos zabrał Radny Mirosław 
Odyniecki, który stwierdził, że powinno się zlikwidować zdewastowany budynek 
dróżnika na ul. Sucharskiego,  

Radny Witold Reclaf który zapytał ile wynosi zasiłek dla bezrobotnych, na jaki 
czas jest przyznawany oraz jakie wynagrodzenie otrzymują pracownicy, którzy 
skorzystali z oferty P.U.P. 

Pan Leonid Lech Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy powiedział, że zasiłek 
wynosi 521,21zł przyznawany jest na rok czasu a wynagrodzenia są w wysokości 
średniej krajowej, czyli 849,-zł. 

Radny Marek Klas w odpowiedzi Radnemu Mirosławowi Odynieckiemu 
stwierdził, że kolej stopniowo likwiduje budynki (np.w Janowie już zlikwidowano).  

 
Ad.24. 

Pan Kazimierz Bistroń Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego 
zaprosił wszystkich obecnych na dni kultury Powiatu Wejherowskiego. Po czym oddał 
głos Radnemu Leszkowi Winczewskiemu, który również zaprosił w imieniu Komisji 



Kultury, Sportu i Promocji Powiatu wszystkich mieszkańców Powiatu 
Wejherowskiego. 

Radny Mirosław Odyniecki poinformował o możliwości stworzenia ścieżki 
rowerowej od Wejherowa do Jeziora Żarnowieckiego w miejscu zamkniętej linii 
kolejowej, na odcinku Wejherowo-Choczewo. 

Józef Reszke Starosta Wejherowski nie zgodził się z tym pomysłem. Jego 
zdaniem łatwo coś zniszczyć a trudniej odbudować. Powiedział, że ceny benzyny idą 
w górę i powinniśmy się przesiąść z autobusów na szynobusy. Nie ma nic przeciwko 
ścieżkom rowerowym, ale osobiście nie jest zwolennikiem likwidacji linii kolejowych.  

 
Ad. 25.  

Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad XXXII Sesji Zwyczajnej. 
 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XXXII Sesji Rady Powia7tu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XXXII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Informacja o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2005r. 
5. Informacja na temat sytuacji na lokalnym rynku pracy oraz informacja na temat 

funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie w świetle przepisów ustawy o 
promocji zatrudnienia. 

6. Informacja o naborze i przygotowaniu szkół do nowego roku szkolnego. 
 

 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 

Kazimierz Bistroń 
 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 
 


